
 

Stiftet 1943        konto nr. 1020 26 59239 

         dnt.ostfold@travsport.no 

Referat fra styremøte 11/2018         
Tid: Mandag 5.november 2018 kl. 19.00-22.00 

Sted: Adm.Momarken, spiserom 

Tilstede: Ole Ødegaard, Jan-Fredrik Møller, Kristin Furulund Strøm, Bjørn Vidar Garseg, Jens Kristian Brenne og Elin Kristin Nilsen. 

Møtte ikke: Inger Halldis Holm 

 

Saksliste: 

1. Godkjenning av referat st.m.01/10 
2. Referatsaker 
3. Økonomi 
4. ØT-Ponniutvalg 
5. ØT-Ungdomsutvalg 
6. ØT-Golfbil/Momarken 
Eventuelt 

 

Sak 1. Referat fra ØT-styremøte 10   1/10 
Referat 10 1/10 – godkjent og signert 
 
 
Sak 2. Referatsaker 

a. Leder ref.  
Ole Ødegaard refererte fra Momarkens styremøte, og informerte om at årets strategimøte er nå på fredag. 
 

 

b. Kurs 
Til start! - teorikurs for eiere og andre interesserte med TEMA: foring og trening av unghest ble gjennomført på Kala 3.okt.18.30 
-2 nye kursdeltagere møtte – vi var totalt 12 personer tilstede og fikk gode tips om trening og foring av Gunnar Gjerstad og 
Trygve Bjørge.  ØT ble repr. v/forb.sekr. og Kala-Damene servering. 

 
 
Til start! -Hester født 2017 var samlet på Kala 11.oktober. Det er totalt 11 kursdeltagere, 10 av åringene var tilstede.  
Kala-damene sørget for bevertning. Fra DNT møtte Knut Olav og Gunnar G. -fra ØT møtte forb.sekr. 
 
 

c. Høstkonferanse Smaalenene Hotell lørdag 03.11.2018 kl. 0900 
Totalt 38 møtte på årets høstkonferanse, påmelding telte 45 personer.  Det ble en trivelig lørdag der tema om løpsutskriving, 

Avlsplan kaldblods og Norsk Trav A/S sto på agendaen. Konferansen ble avsluttet med middag, der 20 personer deltok. 

d. Organisasjonskurs 
 Kurs i ny regi ble arrangert på Momarken og Kala denne høsten. Det var stor interesse for kurset, med 50 påmeldte for DNTs 
årlige organisasjons/tillitsmannskurs, organisert av ØT-forbundssekretær. Kursleder: DNTs Marius Hoel Lundstein  
15.oktober – Momarken, gjesterom. var kursleder. 19 av 24 påmeldte møtte.  
23.oktober –  Kala, 23 av 28 påmeldte møtte. 
Evaluering etter hvert av kursene viste godt fornøyde kursdeltagere. 

 
e. Travgalla lørdag 9.februar 2019 

Referat fra forrige styremøte Sak 2.a, referer fra møte med hotellet. 
Det ble i dag diskutert litt rundt underholdning, som alle var ens om må forbedres i år. 
Konferansier, Hasse har bedt om tid for svar, da ha må ta hensyn til jobben sin – ØT får svar etter nyttår. – ØT styret må ha en 
plan b, om vi skulle være så uheldig å få negativt svar fra fjorårets konferansier, Hans Kristian Skubberud. 
Medlemmer av Nominasjonskomiteen 2019 er satt: 
Jan-Fredrik Møller (leder), Lasse Jensen, Kjeld Henning Sandem, Ove Bakkevold Reime, Ole Ødegaard, vara: Jens Kr. Brenne. 

http://www.travsport.no/Organisasjon/ForbundLag/Ostfold-Travforbund


Komiteen har ansvar for å promotere i div media, invitere gjester. 
Sørge for bestilling av nominasjonsfilm – ansv. Leder av komiteen, JFM. 
 
Vedtak: Hederspremier endres til «Ramme med diplom». – Årets hest endres til ett glass-fat med gravering til ca 4/5tusen. 
Vedtak: Årets pris på «gallabilletten» kr.685,- 
 

f. Ponniklubbkveld  
Lyseren Travselskap arrangerte klubbkvelden den 23.oktober. Kveldens høydepunkt var besøk hos stall Brenne. Kvelden ble 
avsluttet med servering i «trenerbua»   

 
 
Sak 3. Økonomi 
ØT-regnskapets Resultat- og Balanserapport pr.31/10 ble delt ut. 
Ponnilandsleirens resultat viser nå rundt 38tusen, men er ennå ikke avsluttet da det også blir bevegelser på konto i november. 
Travgalla 2018, viser et underskudd på kr. 12tusen, noe styret ser seg fornøyd med da det er store utgifter ved et slikt 
arrangement. Flere sponsorer som støtter opp og det gjør at det blir svært liten utgift for ØT. 
 
Vedtak: underskuddet føres mot balansekonto 2925-avsatt til travgalla, som viser kr.+34547,- før trekk resultat galla 2018. 
  

Sak 4. ØT-Ponniutvalg 
a. Lisenskurs 2019 – Oppstartsmøte på Kala lørdag 19.januar 2019 kl. 12 – 14.  

Påmelding til forbundets e-post seneste 1-januar   
Opplysning om kurset og videre informasjon gjøres via facebook. 

b. Juleavslutning for ponnikuskene og ponnilubbens medlemmer på Lazer World Sarpsborg den, 24.11.2018. all info og 
påmelding via facebook. Foresatte som ønsker å være med må melde seg på og betale egenandel kr. 110. 
Ponniutvalgets sekretær følger opp dette.   

c. Ponniklubb 2019. e-post sender Julie Dahl om hun vil fortsette som ansvarshavende for aktivitet i det nye året. 
Leder KFS fremmet forslag til bruk av overskudd Ponnilandsleiren 2018, alle var fornøyd med forslaget. 
Enstemmig vedtatt: overskuddet settes av på en konto øremerket ponnitravskole.  
 

Deretter komforslag om å vise de 48 voksene + unger takknemlighet for deres dugnadsinnsats, med en rose til hver og en mens 
rulletekst med navn vises på lerretet ved Travgallaen 2019. Barn som hjalp til får denne oppmerksomhet på juleavslutningen. 
24/11.   Kristin fikk full støtte i dette. Neste lagledermøte informeres om sak 4 c, av ponnileirens leder. 
Vedtak: Utgiften ved innkjøp til heder av frivillige til årets PLL. -blir ØTs bidrag til PLL. 
  

Sak 5. ØT-Ungdomsutvalg 
Ingen saker ble behandlet. 
 

Sak 6. ØT-Golfbil/Momarken 
ØT-leder informerte om fremtidens ØT-Golfbil, et samarbeid med Momarken om kjøp av Golfbil. – Ole jobber videre med saken. 

Eventuelt 
a. Dato for neste ledermøte blir møteplan 2018 viser. – dagsorden ble satt 

Tirsdag den 27.november kl. 19.00 – gjesterommet Momarken 

• Evaluering av PLL 2018 

• Avlsplan Kaldblods 

• Travgalla i Østfold 09.02.2019 

• Lisenskurs ponnitrav 

• Til start! Kurs for eldre hester 

• Eventuelt. 
 

• Dato for ØT-generalforsamling er satt til torsdag 28.februar 2019 kl.19. Det bestilles hos Scandic Brennemoen Hotel. 

• Brev til Ole fra ponnimamma, om betaling av DNTs ungdomssamling. Brev videresendes til forbundskontor, som 
avventer regning fra arrangementet, og vil sjekke ut dette med DNT. Svar til innsender gjøres så snart svaret er klart. 

• Valg ØT 2019. Forbundskontoret innkaller valgkomiteen i forkant av neste ØT-styremøte, som rutinene tilsier. På valg i 
styret er Ole, Kristin og Inger Halldis og alle har informerte om at de nå ønsker å gi seg. 

• En arbeidsgruppe for 100-års jubileet 2010 bør settes i nærmeste fremtid.  
 

Neste styremøte avholdes som møteplan viser: 03.12.2018 
08.11.2018   
Elin Kristin Nilsen referent/forbundssekretær 


